
str. 1 
 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Budżetu 

Protokół nr 5 

V Posiedzenie w dniu 16 kwietnia 2019  
Obrady rozpoczęto 16 kwietnia 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:48 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji: 00:00 – 03:27 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący komisji Denis Tomala. Stwierdził quorum. Przedstawił 
porządek posiedzenia. Brak uwag.  

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Ewelina Gabryszewska 
2. Krzysztof Grzywnowicz 
3. Roman Marciniak 
4. Barbara Płomińska 
5. Krzysztof Psykała 
6. Tomasz Rymaszewski 
7. Andrzej Staszak 
8. Denis Tomala 

2. Analiza ściągalności podatków i opłat lokalnych za 2018 rok i ich umorzeń. Czas 
rejestracji: 03:28 –17:42. 

Analizę przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek.  

3. Przedstawienie sprawozdania finansowego „Gminna Energia Ustronie Morskie”  
Sp. z o.o.. Czas rejestracji:  17:43 – 01:09:05 

Sprawozdanie przedstawił Prezes Spółki Piotr Byczkowiak.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Barbara Płomińska 
- Piotr Byczkowiak 
- Tomasz Rymaszewski 
- Denis Tomala 
- Elżbieta Macek  

Dyskusja dotyczyła wykorzystania energii na potrzeby własne gminy, ograniczenia kosztów 
utrzymania spółki, budowy własnej sieci przesyłowej, wynagrodzeń zaplanowanych na 2019r. 
i różnicy w porównaniu do roku 2018r., dofinansowania na budowę sieci przesyłowej, 
buforów bezpieczeństwa energetycznego państwa, przyznanych w 2018r. nagród przez 
zgromadzenie wspólników, inwestycji położenia nowej instalacji na budynkach użyteczności 
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publicznej, zmiany kierunku przesyłu, rozbudowania farmy, aby uzyskać dofinansowanie 
położenia kabla, straty finansowej za rok 2018. 

 
4. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. Czas rejestracji: 
01:09:10 – 01:35:11. 

Zmiany w budżecie przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Denis Tomala 
- Elżbieta Macek  
- Tomasz Rymaszewski 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Zenon Wajgert 

Dyskusja dotyczyła wzrostu wynagrodzenia nauczycieli – wpływu subwencji i wytycznych z 
Ministerstwa Oświaty, dochodów wskazanych w projekcie dot. spółki gminna Energia – 
zwrot vatu, podwyżek dla pracowników fizycznych w szkole, środków zabezpieczonych na 
drobne naprawy Orlika, nadzoru i kontroli nad obiektem Orlik,  struktury organizacyjnej 
GOSIR. 

Głosowano w sprawie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2019 rok 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Ewelina Gabryszewska, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, 
Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna. 
 
5. Projekt uchwały sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania niestrzeżonego na 
drogach publicznych zlokalizowanych na terenie gminy Ustronie Morskie, wysokości 
stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie oraz określenie sposobu 
pobierania opłat. Cza rejestracji: 01:35:12 – 02:01:13. 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama wraz z naniesionymi 
poprawkami zasugerowanymi przez komisję Komunalną (brak podziału strefy, dopisanie ul. 
Osiedlowej, wykreślenie stawek strefy B, w abonamencie mieszkańca dodano zapis 
miesięcznie, w par. 1 regulaminu wyszczególniono abonament mieszkańca ulicy, par. 15 
punkt 2 doprecyzowano dokumenty uprawniające do nabycia karnetu i abonamentu 
mieszkańca).  
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Sylwia Halama 
- Jarosław Barański 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Bernadeta Borkowska 
- Tomasz Rymaszewski 
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- Sylwia Halama 
- Krzysztof Grzywnowicz 
 
 
Dyskusja dotyczyła wykreślenia strefy B, dodatkowej opłaty za parkowanie, karnetu 
mieszkańca, kosztów obsługi systemu, zerowej stawki, bezpłatnego postoju na czas dostawy 
towaru - 15 minut, projektu zarządzenia Wójta w sprawie strefy płatnego parkowania dot. 
strefy parkowania przy ul. Górnej. 
Przewodniczący Rady złożył wniosek formalny o obniżenie wartości abonamentu mieszkańca 
do kwoty 30, 00 zł. 

Głosowano wniosek w sprawie obniżenia wartości abonamentu mieszkańca do kwoty 
30,00 zł. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Ewelina Gabryszewska, Krzysztof Grzywnowicz, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, 
Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Roman Marciniak, Denis Tomala 

Opinia pozytywna. 
 
Dalsza dyskusja dotyczyła stawek za parkowanie, przedziałów godzinowych, sposobu 
płatności (monety, karta płatnicza), zróżnicowania wartości (opłata na ulicy i na  parkingach 
gminnych). 

Głosowano w sprawie pozytywnej opinii do projektu uchwały sprawie ustalenia strefy 
płatnego parkowania niestrzeżonego na drogach publicznych zlokalizowanych na 
terenie gminy Ustronie Morskie, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów 
samochodowych w strefie oraz określenie sposobu pobierania opłat - po naniesionych 
zmianach.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Ewelina Gabryszewska, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, 
Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Denis Tomala 

Opinia pozytywna. 
 
Przerwa: czas rejestracji: 02:01:13 – 02:28:25 

 
6. Pismo w sprawie zapisów § 7 projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 
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utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ustronie Morskie. Czas rejestracji: 
02:28:26 – 03:01:10 

Przewodniczący komisji odczytał wniosek dot. Regulaminu utrzymania czystości. Skarbnik 
Gminy przedstawiła opinię Radcy Prawnego.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Denis Tomala 
- Bernadeta Borkowska 
- Tomasz Rymaszewski 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Elżbieta Macek  

Dyskusja dotyczyła skali lokali, które są wyłączone z definicji lokali wielorodzinnych, 
rozliczania odpadów od ilości zużytej wody podmiotów niezamieszkałych, wprowadzenia 
w uchwale zapisu dot. wykorzystania wody np. na ogródki i basen – maksymalnej ilości wody 
do odliczenia (ryczałt), rozliczenia licznika ogrodowego, programu do rozliczania faktur za 
zużycie wody. 

Głosowano w sprawie uznania wniosku za zasadny: 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (1) 
Roman Marciniak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Ewelina Gabryszewska, Krzysztof Grzywnowicz, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, 
Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Denis Tomala 

Opinia negatywna. 
 
7. Wniosek dot. uregulowania terenu zajętego pod wykonaną drogę na części działek 160 
oraz 167/8 w Rusowie. Czas rejestracji: 03:01:12 – 03:08:56 

Sprawę przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama. Dodatkowych wyjaśnień udzieliła Wójt 
Gminy.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Bernadeta Borkowska 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Stefan Jagiełowicz 

Dyskusja dotyczyła wytyczenia drogi przez Geodetę, punktów granicznych działki, 
inwentaryzacji Starosty, wykupu terenu. 

Wyszedł Radny Roman Marciniak. 

Głosowano w sprawie pozytywnej opinii w sprawie wniosku dot. uregulowania terenu 
zajętego pod wykonaną drogę na części działek 160 oraz 167/8 w Rusowie.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Ewelina Gabryszewska, Krzysztof Grzywnowicz, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, 
Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (1) 
Roman Marciniak 

Opinia pozytywna. 

8. Wniosek dot. sprzedaży działek nr 136/5 o powierzchni 0, 1179 ha oraz nr 136/6 o 
powierzchni 0, 1434 ha niezabudowanych, położonych w obr. ewidencyjnym Rusowo. 
Czas rejestracji: 03:08:57 – 03:12:51. 

Wniosek przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama. Działki na mapie wskazała Wójt 
Gminy. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Barbara Płomińska 

Dyskusja dotyczyła odległości nieruchomości od wiatraków. 
 
Głosowano w sprawie pozytywnej opinii w sprawie wniosku dot. sprzedaży działek nr 
136/5 o powierzchni 0, 1179 ha oraz nr 136/6 o powierzchni 0, 1434 ha 
niezabudowanych, położonych w obr. ewidencyjnym Rusowo. .  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Ewelina Gabryszewska, Krzysztof Grzywnowicz, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, 
Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (1) 
Roman Marciniak 

Opinia pozytywna. 
 
9. Wniosek dot. sprzedaży działek oznaczonych numerami: 1/50 o pow. 0,1544 ha, 1/51 o 
pow. 0,1544 ha, 1/52 o pow. 0,1393 ha, 1/53 o pow. 0,1393 ha, 1/54 o pow. 0,1337 ha oraz 
1/55 o pow. 0,1337ha niezabudowanych, położonych w obr. ewidencyjnym Wieniotowo. 
Czas rejestracji: 03:12:53 – 03:15:00 

Wniosek przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama. 

Dyskusja – brak.  

Głosowano w sprawie pozytywnej opinii w sprawie wniosku dot. sprzedaży działek 
oznaczonych numerami: 1/50 o pow. 0,1544 ha, 1/51 o pow. 0,1544 ha, 1/52 o pow. 0,1393 
ha, 1/53 o pow. 0,1393 ha, 1/54 o pow. 0,1337 ha oraz 1/55 o pow. 0,1337ha 
niezabudowanych, położonych w obr. ewidencyjnym Wieniotowo: 
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Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Ewelina Gabryszewska, Krzysztof Grzywnowicz, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, 
Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (1) 
Roman Marciniak 

Opinia pozytywna. 
 
10. Analiza zmian w zagospodarowaniu przestrzennym Gminy Ustronie Morskie, Ocena 
postępów w opracowaniu planów miejscowych, Wieloletnie programy sporządzania 
planów miejscowych w nawiązaniu do ustaleń studium. Czas rejestracji: 03:15:00 – 
03:32:46 

Analizę przedstawiła podinspektor GNP Monika Rozwód- Gontek.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Monika Rozwód – Gontek 
- Przewodniczący komisji Denis Tomala 
 
Dyskusja dotyczyła wyłączenia możliwości zabudowy w miejscach objętych strefą 
wiatrakową, ujęcia przez nowe studium braku zabudowy, wniosków, które wpływają 
o zmianę planu terenów między Bogusława XIV a Polną, obszaru który obejmuje analiza, 
możliwości zmiany terminu prac nad planem wsi Rusowo i Kukinia, aktualizacji opracowania 
– obejmuje okres do listopada 2018r. nie uwzględniając zapisu dot. wiatraków, terminu 
konieczności podjęcia uchwały. 

Głosowano wniosek formalny w sprawie wycofania z porządku posiedzenia punktu 10 
i przeniesienia go na następne posiedzenie komisji Budżetu: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Ewelina Gabryszewska, Krzysztof Grzywnowicz, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, 
Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (1) 
Roman Marciniak 

Opinia pozytywna za wycofaniem punktu z porządku posiedzenia.  
 
 
11. Wniosek o kompleksowe zabezpieczenie przed powodzią obszaru, na którym 
położona jest działka nr 14/6 obręb Ustronie Morskie. Czas rejestracji: 03:32:47 – 
03:39:52 

Wniosek przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama.  
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W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Tomasz Rymaszewski 

Dyskusja dotyczyła opinii Wójt Gminy, zabezpieczenie przeciwpowodziowego, kosztów, 
jakie gmina musiałaby ponieść, ograniczenia terenów przed powodzią, terenu szczególnego 
zagrożenia powodzią. 

Głosowano w sprawie pozytywnej opinii do wniosku o kompleksowe zabezpieczenie 
przed powodzią obszaru, na którym położona jest działka nr 14/6 obręb Ustronie 
Morskie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (2) 
Krzysztof Psykała, Denis Tomala 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)Ewelina Gabryszewska, Krzysztof Grzywnowicz, Barbara 
Płomińska, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak 
NIEOBECNI (1) 
Roman Marciniak 

Opinia negatywna. 
 
12. Zamknięcie posiedzenia. Czas rejestracji: 03:39:52 – 03:40:10 
 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu 
Rady Gminy w Ustroniu Morskim 

Denis Tomala 

  

 
Przygotowała: Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


